
Sak 4: Status Saga Skianlegg 

 

Skigruppen har satt videre arbeid på vent til reguleringsplan blir vedtatt av Nordreisa kommune. 

Nordreisa kommune har tatt ansvar for kartleggingen av grunnforholdene i området, spesielt med 

tanke på stabilitet og fare for utsklidning.  

 

Det er i to runder utført grunnundersøkelser i planlagt trasevalg. Geologer har imidlertid kommet 

frem til at utførte grunnundersøkelser ikke er tilstrekkelig for å avgrense kvikkleireforekomsten i 

området. Ny geotekniker arbeider nå for å kartlegge hva som må gjennomføres av supplerende 

undersøkelser for å avgrense kvikkleiren og utføre områdestabilitetsvurderingen. Nye prøver vil bli 

tatt i månedsskifte februar/mars. Dato for ferdigstilling av rapport er ikke fastsatt. 

Reguleringsplan skal vedtas av kommunestyre når nødvendig underlag er klart. Behandlingen er ikke 

avhengig av informasjon fra idrettslaget. Nordreisa IL håper at regulering av området vil være vedtatt 

våren 2022. 

 

 

 


